
 

 

Raiņa bulvāris 19-144, Rīga, LV-1586  lusp@lusp.lv 
Tālr. 67034317  Reģ. nr. 40008009084 

 Valdes sēdes  

PROTOKOLS 

Raiņa bulvārī 19, Rīgā 

22.04.2023 Nr. 1.4/23-VS-23 

Sēdes sākums: 18:25 

Sēdi vada: Eva Borska (Latvijas Universitātes studentu padomes (turpmāk - LU SP) 

Priekšsēdētāja) 

Sēdi protokolē: Anete Patrīcija Raiskuma 

Sēdē piedalās:  

Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Ronalds Turnis (LU SP Priekšsēdētājas vietnieks) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Artūrs Danga (LU SP Starptautiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Undīne Kate Finka (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 

Viesi:  

Arturs Atvars (LU ĶF) 

 

  



2. lapa no 9 

 

Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Atskaites 

4. L. Runčis personīgo līdzekļu atmaksa 

5. Ielūgums uz SZF pavasara balli 

6. Galvenā organizatora vietas izsludināšana LU SP Motivācijas semināram "Ledlauzis" 

7. Ielūgums uz RTU Gada balvu 

8. LIZDA gājiens 

9. Muzikāli tehniskais iepirkums 

10. Atvaļinājumi 

11. Senāta un vadības aktualitātes 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

13. FSP un SSK aktualitātes 

14. NNDP 

15. Iknedēļas e-pasti 

16. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 123 - Par jaunu SZF SP Priekšsēdētāja vietnieku;  

⎯ ID 124 - R. A. Rudenko iesniegums par LU SP Biedra mandāta nolikšanu;  

⎯ ID 125 - TF SP Provizoriskā budžeta grozījumi;  

⎯ ID 126 - Par FMOF SP Studiju programmas "Klīniskā optometrija" studiju maksas 

saskaņošanu;  

⎯ ID 127 - Par jaunu FMOF SP LU SP biedru;  

⎯ ID 128 - Par personīgo līdzekļu atmaksu L. Runčis;  

⎯ ID 129 - Par personīgo līdzekļu atmaksu L. Runčis;  

⎯ ID 130 - I. Susejas iesniegums par 31.03. KS kavējumu;  

⎯ ID 131 - R. Turņa iesniegums par 11.04. VS kavējumu. 

 

E. Borska: Aicinu balsot par I. Susejas 31.03. Kopsapulces kavējuma attaisnošanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 
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Lēmums: Attaisnot I. Susējas 31.03. Kopsapulces kavējumu. 

E. Borska: Aicinu balsot par R. Turņa 11.04. Valdes sēdes kavējuma attaisnošanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Attaisnot R. Turņa 11.04. Valdes sēdes kavējumu. 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Atskaites 

4. L. Runčis personīgo līdzekļu atmaksa 

5. Ielūgums uz SZF pavasara balli 

6. Galvenā organizatora vietas izsludināšana LU 

SP Motivācijas semināram "Ledlauzis" 

7. Ielūgums uz RTU Gada balvu 

8. LIZDA gājiens 

9. Muzikāli tehniskais iepirkums 

10. Atvaļinājumi 

11. Senāta un vadības aktualitātes 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

13. FSP un SSK aktualitātes 

14. NNDP 

15. Iknedēļas e-pasti 

16. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 
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Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Atskaites 

E. Borska: Aicinu katru izteikties par iepriekšējā nedēļā paveikto: 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Apmeklēju Vadības sēdi, apmeklēju Dekānu un institūtu direktoru sēdi, kā arī 

LU SP Kopsapulci. 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Piedalījos LU SP Kopsapulcē, kā arī noorganizēju telpu tai, ieplānoju VV 

(Vadītāju un vietnieku) sēdi.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Realizēju virzienu un to darbplūsmas struktūru, kā arī sagatavoju pirmo digitālo 

prasmju pamācība un atbilstošie elementi ClickUp vidē. Uzsāku migrāciju uz Google Drive 

Shared drive - nomigrēju dažas mapes. Ieguvu nepieciešamo piekļuvi un uzsāku discord 

privilēģiju grupu pārstrādi.  

E. Borska dod vārdu R. Turnim.  

R. Turnis: Darbojos pie stratēģiskā plāna izveides, kā arī organizēju tā norisi, piedalījos 

Kopsapulcē, uzzināju aktuālo informāciju par notikumiem prombūtnes laikā. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Pārstāvēju LU SP DU SP dzimšanas dienas pasākumā, novadīju Starptautiskā 

virziena sēdi, veicu nepieciešamos sagatavošanās darbus Norvēģu vizītei. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Sagatavoju un publicēju Studentijas akadēmijas atskatu, LU Sporta florbola 

nakts turnīra video filmēšana un sagatavots un publicēts Gada balvas atskats. 

E. Borska: Tikos ar Forst par prakses iespējām, tikos ar rektoru, vadīju Kopsapulci. 

4. L. Runčis personīgo līdzekļu atmaksa 

E. Borska informē, ka ir saņēmti divi iesniegumi par personīgo līdzekļu atmaksu L. Runčis, 

caurskatot tos konstatēju, ka viss ir aizpildīts pareizi. Neskatoties uz to, tāmē bija paredzēti 

50 eiro šai pozīcijai, kamēr iesniegto iesniegumu kopējā summa to pārsniedz, tāpēc varam 

atmaksāt tikai vienu no tiem.  

E. Borska: Aicinu balsot par personīgo līdzekļu atmaksu L. Runčis 49 eiro un 25 centu 

apmērā. 
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Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt personīgo līdzekļu atmaksu L. Runčis 49 eiro un 25 centu 

apmērā. 

5. Ielūgums uz SZF pavasara balli 

E. Borska informē, ka esam saņēmuši visai valdei un birojam ielūgumus uz SZF pavasara 

balli. Lūgums katram personīgi atbildēt par to, kuri no mums šo pasākumu apmeklēs.  

6. Galvenā organizatora vietas izsludināšana LU SP Motivācijas 

semināram "Ledlauzis" 

E. Borska informēju, ka E. E. Sirmā ir ierosinājusi izsludināt pieteikšanos LU SP Motivācijas 

semināra “Ledlauzis” galvenā organizatora vietai no 24. aprīļa līdz 7. maijam.  

E. Borska: Būtu nepieciešams saprast, vai šī pozīcija ir apmaksāta un kādā mērā. 

U. K. Finka: Es uzskatu, ka visām pozīcijām nav jābūt apmaksātām, bet tādā gadījumā 

“Ledlauža” organizatora pozīcija būtu vienīgā neapmaksātā, kas arī nebūtu pareizi. 

E. Borska: Ierosinu šo jautājumu pārcelt uz nākamo VS, lai pirms tam to varētu plašāk 

izdiskutēt, jo līdz pasākumam vēl ir daudz laika un viena nedēļa daudz neizmainīs. Vai 

kādam par to ir iebildumi? 

Iebildumu nav. 

7. Ielūgums uz RTU Gada balvu 

E. Borska informēju, ka esam saņēmuši ielūgumu uz RTU Gada balvu, kas norisināsies 19. 

maijā. Būtu nepieciešams saprast, kuri no mums dosies. 

R. Baumanis: Es varētu būt viens no tiem, kas dodas. 

E. Borska: Labi, vēl vajadzētu vienu pārstāvi, tā kā vēl ir laiks līdz brīdim, kad jāsniedz 

atbilde, lūdzu izskatiet savus kalendārus un tad vienosimies par to, kuri dosies. 

8. LIZDA gājiens 

E. Borska informēju, ka par LIZDA gājienu diskusija tika pacelta mūsu čatos un tur izskanēja 

ļoti dažādi viedokļi. Būtu tad nepieciešams saprast gala lēmumu par to.  

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Es piekrītu A. Ratnika izteiktajam viedoklim, par to, ka mēs esam jau pateikuši, ka 

pievienosies un izteikuši viedokli, ka AII SP ir jāiesaistās šajā pasākumā. Papildus tam mums 

ir jāpilda mūsu saistības no Studiju modernizācijas trešā posma un šis ir viens no tiem 

gadījumiem.  
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E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Kad biju Vadības sēdē, tad šis jautājums arī tika diskutēts un es minēju, ka mēs 

arī plānojam iesaistīties, par ko no vadības bija pozitīvas atsauksmes, tā kā domāju mums ir 

jāpiedalās.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Būtu vērts saprast, kuri vispār no mums var doties šajā gājienā? 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 

R. Turnis: Būtu labi tad noorganizēt, lai ir vismaz viens cilvēks no valdes, un vēl varam 

pieaicināt cilvēkus no LU SP biedriem un FSP vadītājiem un vietniekiem.  

A. Ratniks pievienojās sēdei.  

E. Borska: Vai Agri tu pats piedalīsies gājienā? 

A. Ratniks: Jā, pats varēšu pievienoties un būtu vēlams saprast vai mēs ejam ar LU vai ar 

LSA, un kādi ir cilvēki, kas vēl nāk. 

E. Borska: Palūgšu tad tev nokoordinēt ziņas nodošanu FSP Vadītāju un vietnieku čatā, kā arī 

LU SP Biedru čatā un arī šos cilvēkus, kas piedalīsies uz vietas pasākumā. Vai ir vēl kādi 

jautājumi? 

Jautājumu nav. 

9. Muzikāli tehniskais iepirkums 

E. Borska informēju, ka muzikāli tehniskais iepirkums bija jāizsūta pirms mēneša un 

atbildīgais par to nebija to paveicis un pienākumi arī netika nodoti nevienam citam. Tā kā ir 

mainījušies MK noteikumi saistībā ar iepirkumiem, tad process ir palicis vēl garāks. Pat ja 

tas tiktu izsludināts šodien, nepietiktu laika to noslēgt līdz Pavasara ballei un attiecīgi 

visticamāk būs ļoti sarežģīti uz to dabūt visu nepieciešamo no muzikāli tehniskā 

nodrošinājuma. Neskatoties uz to mums šis iepirkums ir jāpabeidz. Tā kā tas netika izdarīts 

laicīgi ir jāsaprot, kāda būs mūsu atbilde par to FSP, jo saprotams, ka no viņu puses 

skatījums uz šo nebūs pozitīvs, kā arī katram ir jābūt gatavam iesaistīties šī procesa 

noslēgšanā. 

10. Atvaļinājumi 

E. Borska informē, ka LU ir pieņēmis iekšēji jaunu normatīvo aktu, kas nosaka to cik ir 

atvaļinājumu, cik var un cik vajag izmantot. No struktūrvienību vadītājiem tiks arī potenciāli 

pieprasīts grafiks par atvaļinājumiem. Papildus tam informēju, ka es no 1. maija līdz 15. 

maijam ņemu studiju atvaļinājumu sakarā ar to, ka man nepieciešams pabeigt rakstīt savu 

bakalaura darbu. Sakarā ar to nepieciešams pašiem saprast svarīgākos darbus un lieki mani 

netraucēt, pievienošos tikai uz pašām svarīgākajām lietām. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim. 
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R. Turnis: Pieminēšu tikai, ka es no nākamās nedēļas tad uzņemšos vairāk vadīšanas 

pienākumus, un centīšos palīdzēt ar visu darbu koordinēšanu. Pats arī Jums personīgi lūdzu 

netraucēt lieki Evu un problēmas cenšamies risināti savstarpēji. 

E. Borska: Papildināšu, ka no finanšu puses atbildīgā būs I. Kuka, kamēr Ronalds vairāk 

organizēs ikdienišķos darbus.  

11. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Kopš kopsapulces nekas 

jauns nav noticis, nākamnedēļ būs senāta sēde un tad arī būs jaunie lēmumi. Tiek izskatīts 

pagājušā gada budžets un tā izmantošanas apjoms.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē par aktualitātēm no Vadības sēdes un Dekānu un institūtu direktoru 

sēdes. Galvenās izmaiņas ir veiktas atvaļinājumu izmantošanas jautājumā, tika veiktas arī 

izmaiņas attālinātā darba jautājumā, kas paredz, ka 20% darba var veikt attālināti. Tika 

diskutēts par LIZDA streiku un dalību tajā. Tika diskutēts par ēdināšanas vietas ierīkošanu 

Raiņa bulvāra 19 ēkā un izskanēja ierosinājums, ka mēs varētu iesaistīties plānojuma 

izstrādē. Tika izskatīts jautājums par Edy365 e-prakses platformas izmantošanu, kuru šobrīd 

testē PPMF, tomēr pārējie dekāni nav vēl gatavi to izmantot, kamēr nav atsauksmes no 

PPMF. Tika izskatīti budžetu veidošanas principi, tomēr nav lielas skaidrības par to kā tas 

izskatītos pēc konsolidācijas. 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē, ka notika LSA Domes sēde, kurā tika ievēlēta S. Granta Akadēmiskā 

virziena vadītājas amatā, A. Mačtama Starptautiskā virziena vadītājas amatā. Nav vēl 

kandidatūras uz Sociālo virzienu un Iekšējo virzienu. LSA tika diskutēts par LIZDA protestu 

un no viņiem piedalīsies 4 cilvēki un no Liepājas Universitātes 7 cilvēki. LSA Statūti neizgāja 

cauri uzņēmumu reģistram, un tie tiks grozīti līdz nākamajam kārtējam Kongresam. LSA 

šobrīd ir vienošanās procesā ar RTU par biroja telpām. Nākamajā nedēļā notiks DG par 

dzīvokļu krāpniecības shēmām. No nacionāla līmeņa jautājumiem galvenās diskusijas ir par 

LIZDA protestu, kā arī Daugavpils universitātes rektora vēlēšanām. 

13. FSP un SSK aktualitātes 

A. Danga informē, ka SSK ir notikusi tikšanās, viņi gatavojās Norvēģu vizītei, paralēli plāno 

ekskursijas.  

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. Pagājušajā nedēļā notika vairāki pasākumi, spēļu 

vakari. FMOF SP ievēlēja jaunu LU SP Biedru. Šonedēļ BVEF SP notiks kopsapulce un 

sestdien notiks BVEF un DF orientēšanās, kā arī trešdien plānojas FSP VV sēde. 

14. NNDP  

E. Borska: Aicinu katru izteikties par nākamajā nedēļā ieplānotajiem darbiem: 
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E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Senāta sēdes apmeklēšana, Akadēmiskā virziena sēde un Studentijas 

akadēmijas atskata sēde.  

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Vadītāju un vietnieku sēdes vadīšana. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Ieplānoju Realizēt Discord čatus un pabeigt privilēģiju grupas, sastādīt konkrētu 

migrācijas plānu mentoru programmas lapai, ja iespējams, sadarbībā ar Denisu, sazināties ar 

ITD par Typo3 privilēģijām un sistēmas privilēģiju problēmu. 

E. Borska dod vārdu R. Turnim.  

R. Turnis: Ieplānoju biroja iekārtošanas un sakārtošanas risināšanu, uzsākšu darbību pie FSP 

un LUSP reorganizācijas, sadarbībā ar Alenu izveidošu vadlīnijas digitālajām vidēm un to 

izmantošanai. 

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Agderas Universitātes Studentu organizācijas uzņemšana Latvijas Universitātē. 

E. Borska dod vārdu U. K. Finkai. 

U. K. Finka: Pārstāvniecību kontaktu atjaunošana mājaslapā, Ledlauža galvenā organizatora 

izsludināšana, tikšanās ar Lāsmu par PR grafiku līdz jūnijam. 

E. Borska: Notiks tikšanās ar Absolventu klubu, piedalīšos Formula 2050 atskata sēdē, 

iespējams būs jāiesaistās Studentu jandāliņā, kā arī centīšos palīdzēt Artūram ar Agderas 

Universitātes pārstāvju uzņemšanu. 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam.  

A. Ratniks: LSA DG par konsolidācijām, LIZDA protests un Kartības ruļļa grozījumu 

sagatavošana 2. lasījumam. 

15. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

16. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 2. maijā plkst. 18:30, hibrīda formātā Raiņa bulvārī 

19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 
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Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 2. maiju plkst. 18:30, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 19:06 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 

 


